
Zápis z oponentur ČPTM – Jihomoravský kraj.
Datum: 26.11.2024
Místo: ZŠ a MŠ Jehnice, Blanenská 1

Přítomni: Petr Kotyza předseda JmKAS
Jan Koutník vedoucí oddělení mládeže ČAS
Tomáš Purman sportovní oddělení ČAS
Petr Flanderka krajský manažer
Alena Nezdařilová vedoucí trenér SCM JM I.
Jiří Hajzler vedoucí trenér SCM JM II.
Antonín Slezák vedoucí trenér SpS AK Hodonín
Zbyněk Chlumecký vedoucí trenér SpS TJ Lokom. Břeclav
Jan Dvořák vedoucí trenér SpS AC MS Brno
Lukáš Klíma vedoucí trenér SGLD Brno
Luboš Stloukal předseda AK AHA Vyškov

Omluvena: Magdalena Hajzlerová vedoucí trenérka SpS AK AHA Vyškov

Program:
1. Hodnocení mládežnické atletiky v Jihomoravském kraji
2. Zpráva a hodnocení SCM JM I.
3. Zpráva a hodnocení SCM JM II.
4. Zpráva a hodnocení SGLD
5. Hodnocení činnosti jednotlivých SpS v JmK
6. Diskuse
7. Závěr

Oponentury řídil předseda KAS JmK pan Petr Kotyza.

ad 1,
Hodnocení mládežnické atletiky v Jihomoravském kraji přednesl Petr Flanderka
(krajský manažer). Zhodnotil fungování družstev v jednotlivých věkových kategoriích
(přípravky, mladší žactvo, starší žactvo, dorost, junioři)

ad 2,
Zprávu za SCM JM I. přednesla Alena Nezdařilová:

- počet zařazených / vyřazených / dozařazených členů
- krajský VT
- TS Ostrava – listopad 2024
- návrhy na zařazení atletů 2025

ad 3,



Zprávu za SCM JM II. přednesl Jiří Hajzler:
- počet zařazených členů
- hodnocení úspěšnosti na MČR a zahraničních akcích
- krajský VT
- TS Ostrava

ad 4,
Zprávu o fungování a úspěšnosti SG Ludvíka Daňka přednesl Lukáš Klíma:

- počet trenérů + úvazky
- počet atletů a jejich úspěšnost na MČR
- pohár SG-kluci 1.místo, dívky 3.místo
- zázemí SG pro trénink a regeneraci
- finanční výpomoc školy atletům (VT)

ad 5,
Hodnocení fungování SpS přednesli vedoucí trenéři:

Jan Dvořák AC Moravská Slavia Brno
- příliv mladých trenérů
- problém s trenéry vrhů a hodů (obecně v kraji)
- široká členská základna, málo chlapců
- nedostatečné podmínky pro zimní přípravu
- změny ve vedení klubu

Antonín Slezák AK Hodonín
- plánovaná rekonstrukce tribuny a zázemí – nejisté období (bez

pořadatelství)
- kvalitní trenérské obsazení
- projekt – hala, otázkou jsou dotace a přeshraniční spolupráce

Zbyněk Chlumecký TJ Lokomotiva Břeclav
- stadion pouze pro atlety – velká výhoda
- pořadatelsky nesmírně aktivní klub, bohužel dopad na kvalitu dráhy –

nutná rekonstrukce, příp. retopink
- nejúspěšnější sezona v žákovské atletice (MČR + LODM)
- spolupráce s atletickým klubem v Hustopečích
- problém s testováním SpS dorost, junioři

Petr Kotyza VSK Univerzita Brno
- změna systému u mládeže
- návrat trenérů k práci s dětmi od přípravek
- problematika vrhačských trenérů v kraji
- problematika certifikace stadionu PPV



Jiří Hajzler AK AHA Vyškov
- finanční problémy
- jiné zájmy dětí a rodičů
- noví trenéři z řad atletů

ad 6,
Diskuse:

- snižování počtů atletů v SCM → J.Koutník: podáno 539 návrhů, což nelze
kapacitně uspokojit

- trika SCM → J.Koutník: již jsou v ČR
- konstatování, že SGLD je jedno z nejúspěšnějších v ČR, J.Koutník požádal o

lepší propojenost, či komunikaci mezi mateřským klubem atletů a SG
- SpS Vyškov – subjektivně negativní hodnocení, J.Koutník podotkl, že je to

aktivní klub, L.Stloukal – děti mají jiné zájmy, chybí jim motivace, největší
změny nastaly po COVIDU

- Z.Chlumecký: ztotžnil se s problematikou většího nezájmu a chybějící
motivaci dětí po COVIDU, problematické testování dorost, junioři v rámci
SpS – atleti odchází na školy do jiných měst. Podotkl, že je vzrůstající
výkonnostní trend→je těžší probojovat se na MČR a uspět tam

- P.Kotyza: atleti obecně končí dřív než tomu bývalo, nemají zájem a nechtějí
nic klubu vracet nebo dávat víc než musí. A.Slezák: problém začíná už ve
škole

- Konstatování směrem k ČAS – svaz by mohl, či měl být aktivnější
v podpoře klubů, kteří jsou stěžejní pořadatelé v kraji (retopink,
rekonstrukce)

ad 7,
Závěr:
Jan Koutník na závěr konstatoval, že z řad atletů JmK proudí úspěšní reprezentanti a
většina klubů se může pochlubit stabilním trenérským kádrem oproti ostatním
krajům.
Petr Kotyza poděkoval všem za účast i za jejich konstruktivní příspěvky.

Zapsala: Alena Nezdařilová


